
PROTOKÓŁ Nr IV/2011 
 

z obrad IV sesji Rady Gminy w Grębocicach 
odbytej w dniu 20 stycznia 2011 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Grębocicach 
 
Godzina rozpoczęcia sesji 1430, godzina zakończenia 1530 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych na sesji było 15 radnych. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy Grębocice Pan Roman Jabłoński, 
- Skarbnik Gminy Grębocice Pani Barbara Jurcewicz, 
- dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Urzędu Gminy Grębocice 
-    sołtysi wsi 
Listy osób uczestniczących w sesji stanowią załącznik do protokołu 
 
ZAŁ. Nr 1, 2, 3 
 

CZĘŚĆ PIERWSZA 
SPRAWY REGULAMINOWE  

 
Ad. 1) 
Otwarcie sesji i powitanie 
 
Przewodniczący Rady Gminy w Grębocicach Pan Tadeusz Kuzara dokonał otwarcia IV sesji 
Rady Gminy w Grębocicach oraz powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
Ad. 2) 
Stwierdzenie prawomocności obrad 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący obrad stwierdził, Ŝe w sesji aktualnie 
uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 
quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
 
Radni nie wnieśli uwag i zmian do porządku obrad. 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji Rady Gminy Grębocice. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 28 grudnia 2010 r. 
4. Sprawozdanie Wójta Gminy Grębocice z okresu między sesjami. 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a/ przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac społecznie uŜytecznych na rok 2011, 
b/ programu współpracy gminy Grębocice z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 2011 r. 
6. Wnioski i interpelacje radnych oraz sołtysów. 
7 Sprawy róŜne.  



 
CZĘŚĆ DRUGA 

OBRADY 
 
Ad.3) 
Przyjęcie protokołu z sesji rady Gminy odbytej w dniu 20 stycznia  2011 r. 
 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  
 
Ad. 4) 
Sprawozdanie Wójta  Gminy Grębocice z okresu między sesjami.   
 
Wójt Gminy Grębocice zapoznał radnych z podpisanymi umowami i podjętymi 
zarządzeniami. 
Wykaz umów i zarządzeń stanowi załącznik nr 4 ,5 do protokołu.   
Wójt Gminy Grębocice poinformował, Ŝe w dniu wczorajszym spotkał się z Dyrektorem ZOZ 
Głogów w sprawie programów profilaktycznych. Wójt zaproponował Dyrektorowi ZOZ –u, 
Ŝe w najbliŜszym czasie otrzyma zaproszenie na sesję Rady Gminy Grębocice. Zwrócił się do 
Przewodniczącego Rady Gminy aby na  sesję marcową zaprosić Panią  Małgorzatę Kubik-
Fercho i Panią doktor Brade – stomatolog, oraz Dyrektora szpitala w Głogowie. 
Zaproponował aby sesja Rady Gminy   w całości poświęcona była słuŜbie zdrowia. 
Wójt uczestniczył w spotkaniu z Prezesem  KGHM  oraz z wójtami ościennych gmin             
w sprawie rozbudowy zbiornika poflotacyjnego śelazny Most. Wójt Gminy poinformował, Ŝe 
ustalony został terminarz zebrań sprawozdawczo-wyborczych w sołectwach. Została wydana 
ulotka, którą otrzyma kaŜdy mieszkaniec gminy.  
Wójt podziękował dyrektorowi Grębocickiego Centrum Kultury za bardzo dobrą organizację 
koncertu Kolęd i Pastorałek i pokazu Stołów BoŜonarodzeniowych.  
 
Ad.5) 
Podjęcie uchwał 
 
Ad. 5a ) 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb w zakresie prac 
społecznie uŜytecznych na rok 2011. 
 
Pani Anna Mirska zadała pytanie, czy usługi opiekuńcze mogą być prowadzone  przez 12 
miesięcy. 
Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe usługi opiekuńcze muszą zostać rozliczone do końca roku 
budŜetowego i dlatego nie moŜna podpisać umowy na 12 miesięcy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. 
Poinformował, Ŝe projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Samorządową. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania jawnego, uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego planu potrzeb             
w zakresie prac społecznie uŜytecznych na rok 2011 podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 
Uchwała Nr IV/18/2011 stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5b ) 



Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy gminy Grębocice z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na 2011 r. 
 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał w/w projekt uchwały. Poinformował, Ŝe projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez  Komisję Samorządową. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
W wyniku głosowania jawnego uchwałę w sprawie programu współpracy gminy Grębocice z 
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku 
publicznego na 2011 r. podjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 
Uchwała Nr IV/19/2011 stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 6) 
Wnioski i interpelacje radnych oraz sołtysów. 
 
Pani Anna Mirska  w imieniu mieszkańców zgłasza potrzebę naprawy skrzynek pocztowych. 
Wójt odpowiedział, Ŝe skrzynki pocztowe nie są własnością Gminy i nie moŜna nic z tym 
zrobić. 
 
Pan Brygier Wojciech prosi o ogrodzenie placu zabaw w Wilczynie. 
Wójt odpowiedział, Ŝe ogrodzenie jest zaplanowane. 
 
Pani Lucyna Szpytko  zgłasza, Ŝe rzeka Borowica wylewa  na pola i czy moŜna coś z tym 
zrobić.  
Pani Zuzanna Wiśniewska z referatu rolnictwa odpowiedziała, Ŝe dwa lata temu rzeka była 
zrobiona i jest droŜna.  
 
Pan Zdzisław Siwiński  zgłasza potrzebę  zrobienia drogi od byłego ośrodka zdrowia  do 
byłego PGR w Szymocinie.  
 
Wójt odpowiedział, Ŝe droga będzie robiona.  
 
Pan Krzysztof  Kamiński zadał pytanie, kiedy zostanie naprawiona  i zabezpieczona przd 
zawaleniem wiata w Kwielicach. 
 
Wójt odpowiedział, Ŝe w ramach gwarancji zostanie odbudowana a  w tym momencie 
zabezpieczona.  
 
Pani Stępniak Mirosława zgłasza potrzebę zamontowania dodatkowych punktów świetlnych 
na ul. Spółdzielczej i Kościelnej. 
 
Wójt odpowiedział, Ŝe dodatkowe punkty świetlne będą robione . Porosił sołtysów o spisanie 
w swoich miejscowościach numerów słupów,  gdzie jest potrzeba zagęszczenia oświetlenia 
ulicznego i zgłoszenie tego faktu do Urzędu Gminy.  
 
 
 
 



Ad. 7) 
Sprawy róŜne. 
 
Przewodniczący obrad Pan Tadeusz Kuzara podziękował radnym którzy uczestniczyli            
w koncercie Kolęd i Pastorałek oraz pokazie Stołów BoŜonarodzeniowych.  
 
Pani Lucyna Szpytko zadała pytanie jak wygląda sprawa  organizacji Zielonej Szkoły. 
 
Wójt Gminy Grębocice  poinformował, Ŝe jego zdaniem powinno się zlikwidować zielone 
szkoły, ale dodał, Ŝe jest to jego prywatne zdanie.  
 
Pani Dyrektor SP Grębocice Anna Monczak odpowiedziała, Ŝe w tym roku planowana jest 
Zielona Szkoła ale Ŝadne czynności organizacyjne jeszcze nie zostały podjęte.  
 
Pani Lucyna Szpytko zadała pytanie dlaczego na boisko w Rzeczycy wywoŜony jest humus. 
 
Wójt odwiedzał, Ŝe ziemia nawoŜona jest w celu rekultywacji istniejącej nawierzchni boiska.  
 
 
 
 Ad. 8 ) 
Zakończenie obrad 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Tadeusz Kuzara 
zamknął obrady IV sesji Rady Gminy Grębocice.  
 
 
Protokołował: 
 
 
 
 
 


